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Zápis 
ze 9. jednání zastupitelstva obce Ohaveč 

ze dne 10.6.2020 od 18,00 hodin na OÚ v Ohavči 
 
 Zasedání zastupitelstva obce Ohaveč bylo zahájeno v 18,00 hodin starostkou Ing. Monikou 
Stránskou. 
  
1. Zahájení 
 
 Ing. Stránská konstatovala, že pozvánka na zasedání zastupitelstva byla v souladu se 
zákonem o obcích zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Ohaveč avšak nedošlo ke zveřejnění 
pozvánky na elektronické úřední desce, což starostka zjistila dne 9.6.2020. Ihned dodatečně 
pozvánku zveřejnila. Na úvod jednání zastupitelstva starostka informovala o této skutečnosti 
zastupitele včetně přečtení vyhotoveného záznamu o nezveřejnění informace o konání ZO 
s vysvětlením a odůvodněním včetně rozhodnutí ZO nerušit z důvodů uvedených v záznamu.  
 Ing. Stránská dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č.1) 
konstatovala, že přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo obce Ohaveč je usnášení schopné (§ 92 odst.3 zákona o obcích). 
 
 
2. Schválení programu: 

 
Ing. Stránská seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou. 
 
Návrh usnesení: 

1. Zahájení 
2.Schválení programu zasedání 
3.Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
4.Návrh závěrečného účtu obce za rok 2019 
5.Veřejnoprávní smlouva požární jednotka (+RO) 
6.Smlouva o dílo na PD prodloužení VO 
7.Modernizace I/16 Martinovice - Jičín 
8.Kompostéry 
9.Informace o činnosti obecního úřad 
10.Závěr 

Výsledek hlasování: 
Čl.zast.: 9 Pro:7  Proti: 0  Zdržel: 0 Nepřítomen: 2 
Schváleno. 
 
 
3. Určení ověřovatelů a zapisovatele: 

 
Ing. Stránská navrhla ověřovateli zápisu p. Ivu Karešovou a p. Zdeňku Stránskou. 

Zapisovatelkou Ing. Stránskou Moniku. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Ohaveč určuje ověřovateli zápisu p. Zdeňku Stránskou a p. Ivu 
Karešovou a zapisovatelkou Ing. Stránskou Moniku. 
Výsledek hlasování: 
Čl.zast.: 9 Pro:7  Proti: 0  Zdržel: 0 Nepřítomen: 2 
Schváleno. 
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4. Návrh závěrečného účtu obce za rok 2020 

 
Starostka informovala přítomné zastupitele a občany obce, že dne 18.11.2019 proběhl dílčí přezkum 
hospodaření obce za rok 2019. Konečnou kontrolu provedl Krajský úřad Královéhradeckého kraje 
z důvodu nouzového stavu (COVID-19) elektronicky ve dnech 4.-5.5.2020. Součástí kontroly je 
dodržování zákona o obcích – probíhá kontrola usnesení zastupitelstva ve vazbě na úkony obce, 
dodržování rozpočtových pravidel – dodržování rozpočtu a provádění rozpočtových opatření, 
dodržování zákona o finanční kontrole, dodržování zákona o účetnictví a ČÚS. Dále je prověřována 
zadluženost obce – ověření poměru dluhu k průměru příjmu obce za poslední 4 rozpočtové roky. Při 
přezkoumání hospodaření obce Ohaveč za rok 2019 nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Z kontroly 
je pořizována zpráva, která je součástí závěrečného účtu obce za rok 2019 a se kterou se zastupitelé 
na dnešním jednání zastupitelstva seznámili a projednali ji. Na základě výsledku přezkumu bude 
obec po zákonném zveřejnění návrhu závěrečného účtu na úřední desce min. 15 dnů schvalovat 
závěrečný účet a celoroční hospodaření obce za rok 2019 bez výhrad. Schválení musí proběhnout 
do 30.6.2020, jinak se obec dopustí správního deliktu (+pokuta).  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce projednalo zprávu o přezkumu hospodaření obce za rok 2019 a návrh 
závěrečného účtu obce za rok 2019. 
Výsledek hlasování: 
Čl.zast.: 9 Pro:7  Proti: 0  Zdržel: 0 Nepřítomen: 2 
Schváleno. 
 
 

5. Veřejnoprávní smlouvy požární jednotka 
 

Starostka informovala přítomné zastupitele a občany obce o povinnostech obce, kterou má v oblasti 
požární ochrany podle právních předpisů. Mj. je to i zajištění jednotky požární ochrany. V případě, 
že obec tuto jednotku nemá, může své povinnosti zajistit prostřednictví jiné obce. Starostka 
projednala tuto záležitosti s Ing. Kolcovou na MěÚ v Jičíně. Město Jičín je připraveno s několika 
obcemi uzavřít veřejnoprávní smlouvu na výkon činnosti jednotky požární ochrany. V případě 
nezajištění této činnosti hrozí obci pokuta (i opakovaně). 
Po projednání v zastupitelstvu starostka požádá město Jičín o uzavření VPS, jejíž znění včetně 
financování bud zastupitelstvem obce následně schváleno. 
Návrh usnesení:  
Záměr uzavřít veřejnoprávní smlouvu s městem Jičín za účelem zabezpečení činnosti 
jednotky požární ochrany. 
Výsledek hlasování: 
Čl.zast.: 9 Pro:7  Proti: 0  Zdržel: 0 Nepřítomen: 2 
Schváleno. 
 
 

6. Prodloužení veřejného osvětlení 
 

Starostka připomněla zastupitelům, že v rámci lokality na Štěpnici bude nutné mj. řešit i veřejné 
osvětlení. Po schůzce s projektanty ČEZu a projektantem komunikace padl návrh, že by bylo 
vhodné VO projektovat v rámci elektriky. Projektant firma ELPROM CZ s.r.o. zaslal cenovou 
nabídku 25.600,- + DPH.  
Dále starostka připomněla plánované rozšíření veřejného osvětlení od čp. 11 směrem do zatáčky 
k čp. 42. Zde starostka oslovila projektantku Ing. Kábrtvou (na základě osobní zkušenosti ze 
zaměstnání). Cenová nabídna zní 30.000,- Kč.  
Návrh usnesení:  
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Zastupitelstvo obce schvaluje vyhotovení projektové dokumentace na rozšíření veřejného 
osvětlení na Štepnici firmou ELPROM CZ, s.r.o., IČO 275284484 za cenu 25.600,-+DPH. 
Výsledek hlasování: 
Čl.zast.: 9 Pro:7  Proti: 0  Zdržel: 0 Nepřítomen: 2 
Schváleno. 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje vyhotovení projektové dokumentace na rozšíření veřejného 
osvětlení od čp.11 k čp. 42 Ing. Ivou Kábrtovou, IČO 40120139, za cenu 30.000,- Kč. 
Výsledek hlasování: 
Čl.zast.: 9 Pro:7  Proti: 0  Zdržel: 0 Nepřítomen: 2 
Schváleno. 
 
 
 

7. Modernizace I/16 martinovice - Jičín 
 

Starostka informovala, že se zúčastnila jednání ohledně připravované modernizace silnice I/16 od 
Jičína na Mladou Boleslav. Ohavče se připravovaná modernizace dotkne – projektanti navrhli na 
sever od obce obchvat. Původní návrh projektantů zahrnuje okružní křižovatku za obcí směrem od 
Jičín, která by se napojila na stávající silnici a byla by hlavním příjezdem do obce. Zde Ing. Hanuš 
upozorňuje na problémy s odvodněním, vhodné zakomponovat do PD. Zároveň by bylo vhodné 
zvážit vybudování dalšího vjezdu do obce a to odbočkou ze stávající silnice napojení do zatáčky u 
čp. 42. 
Starostka zároveň na jednání projektanty požádala o nakreslení varianty okružní křižovatky nad 
obcí tj. vlastně na stávající cestě na Prachov. Při tomto řešení by se musela rozšířit stávající cesta, 
vhodné by bylo doplnit chodník (dostatečně široký a zároveň tato varianta musí respektovat koridor 
pro vodovod, který by tudy podle ÚP měl jednou vést.    
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo bere na vědomí informace ohledně připravované modernizace I/16 Martinovice 
- Jičín 
Výsledek hlasování: 
Čl.zast.: 9 Pro:7  Proti: 0  Zdržel: 0 Nepřítomen: 2 
Schváleno. 
 
 
 

8. Kompostéry 
 

Starostka informovala zastupitele o možnosti požádat o dotaci na pořízení kompostéru. Jedná se o 
„sdružení“ více obcí, aby se dosáhlo na minimální výši dotace dle podmínek. S ohledem na 
ujednání ohledně bioodpadu, které zastupitelé projednali při schvalování nové vyhlášky o nakládání 
s odpady v obci a kdy byla možnost pořizování kompostéru obcí pro podporu kompostování 
projednána. Podle podmínek by se jednalo o pořízení kompostérů v roce 2021.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr pořídit v roce 2021 kompostéry se spolufinancováním  
formou dotace. 
Výsledek hlasování: 
Čl.zast.: 9 Pro:7  Proti: 0  Zdržel: 0 Nepřítomen: 2 
Schváleno. 
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9. Informace o činnosti obecního úřadu 
 

Starostka informovala zastupitele o činnosti obecního úřadu. Mj. sdělila další informace ohledně 
probíhající řízení k připravované výstavbě na p.p.č. 132/60 k.ú. Ohaveč. V rámci územního řízení 
vydal stavební úřad zamítavé stanovisko na základě negativního závazného stanoviska Úřadu 
územního plánování. Obec měla k projektu také připomínky, které uplatnila při ústním jednání. 
Stavebník se proti rozhodnutí odvolal a věc řeší nyní krajský úřad. Protože v této fázi je již potřeba 
„pohlídat“ opravdu všechny detaily, doporučuje starostka sjednat si právní pomoc. Za tímto účelem 
oslovila právní kancelář z Hradce Králové, která má zkušenosti i se stavebním řízením (doporučení 
z MěÚ Jičín). Cenová nabídka je 1.000,- Kč+DPH/hod. Odhad 10-13hodin. Odhadována částka cca 
15.000,- Kč, v rozpočtu je rezerva. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje právní pomoc a právní zastupování ve stavebním řízení ohledně 
výstavby na p.p.č. 132/60 k.ú. Jičín od advokátní kanceláře Stejskal & spol. z Hradce Králové 
v ceně 15.000,- Kč. 
Výsledek hlasování: 
Čl.zast.: 9 Pro:7  Proti: 0  Zdržel: 0 Nepřítomen: 2 
Schváleno. 
 

10. Závěr 
 
 
Jednání bylo ukončeno ve 19,50h 
 
Zapsala: Ing. Monika Stránská 
Zápis vyhotoven dne 15.6.2020  
 
 
 
 
 
……………………………  …………………………          …………………………. 
    Ing. Monika Stránská          Zdeňka Stránská         Iva Karešová 
 starostka           ověřovatel zápisu      ověřovatel zápisu 


